
 
Artikel 45 vragen – De staat van de studentenhuisvesting in Zwolle  

Met 8 grote mbo en hbo-onderwijsinstellingen en meer dan 20.000 studenten mag Zwolle zich met 
recht een studentenstad noemen. Dat brengt reuring en kansen met zich mee maar ook 
verplichtingen bijvoorbeeld op het gebied van studentenhuisvesting. Vanuit verschillende 
studentenorganisaties en via de media bereiken verontrustende berichten onze fractie. Vanuit deze 
signalen stelt de PvdA-fractie de volgende vragen aan het college van burgemeester en wethouders: 

1. Is het college bekend met de berichten:  
- “Eén kamer te huur, 105 geïnteresseerde studenten: situatie in Zwolle ‘om moedeloos 

van te worden” (de Stentor 04-09-2021); 
- “Studentenorgaan ziet krapte toenemen op Zwolse kamermarkt: ‘Bouw nog een 

studentenflat’” (de Stentor 04-09-2021); 
- “Studentenwoningleed in Zwolle; betalen voor mailtjes en bezichtigingen” (RTV Focus 

21-09-2021)?  

Herkent het college de in deze berichten geschetste problematiek en welke stappen heeft 
het college tot nu toe gezet om dit aan te pakken? 

2. Is het college het met de PvdA-fractie eens dat de situatie waarin vastgoedeigenaren geld 
verdienen aan de lange wachtlijsten door middel van bijvoorbeeld betaling voor mailtjes en 
bezichtigingen ongewenst is? Zo ja, ziet het college mogelijkheden om hiertegen op te 
treden, bijvoorbeeld door middel van een vergunningsstelsel zoals in Groningen? Is het 
college bereid deze mogelijkheden te benutten?  
 

3. Kan het college de raad voor de behandeling van de begroting voor 2022 duidelijkheid geven 
over de eventuele tekorten op het gebied van studentenhuisvesting en kan zij voor de 
behandeling van de begroting komen met voorstellen om dit probleem aan te pakken? 
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